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General Assembly:

Security Council - الأمنمجلس

Issue 1: Resolving the Annexation of Crimea.
Issue 2: Ensuring the Safe Disposal of Explosives.

Delegates will be debating on the annexation of a peninsula between Ukraine and Russia known
as Crimea. In 2014, Russian troops captured crucial areas in Crimea and the Crimean Supreme
Court shortly after making it a part of Russia. Delegates will question the validity and legitimacy
of the vote and the outcome. The second issue that will be discussed is ensuring the safe disposal
of explosives and other hazardous materials. An example of poor management of the explosives
is the explosions in beirut last year. Delegates will debate on ways to dispose of the explosive
material safely.

حل ضم شبه جزيرة القرم.القضية الأولى:

ضمان التخلص الآمن من المتفجرات:القضية الثانية

المسلحةالقواتقامتروسيا.قبلمنالقرمجزيرةشبهضمموضوعالأمنمجلسإجتماعفيالمشاركةالوفودستبحث
بالتصديقالعلياالمحكمةقامتالعليا.المحكمةعلىالسيطرةذلكفيبماالجزيرةشبهمنمهمةمناطقعلىبالسيطرةالروسية

والإستفتاءشرعيةمدىالوفودسيناقشروسيا.الاتحاديةللدولةالجزيرةشبهبإنضمام%95.5لموافقةخلصإستفتاءعلى
إثرعلىذلكيأتيالمتفجرات.والخطرةالموادمنالآمنالتخلصمسألةأيضاًالوفودستناقشأخرى،ناحيةمنونتائجه.

الإنفجار المروع الذي حدث في مرفأ بيروت.

United Nations Human Rights Council (UNHRC) - الإنسانلحقوقالمتحدةالأمممجلس

Issue 1: Addressing the Iraqi crackdown on free speech.
Issue 2: Addressing the Systematic Corruption Within the Lebanese Government.

The UNHCR will be discussing the latest Iraqi Government crackdown on freedom of
expression. Stations which criticized the government were shut down or otherwise penalized.
The delegations will discuss the widespread corruption in the Lebanese government. It is
believed that this was the main reason behind the Beirut Port explosion. Although the
government resigned after the explosion, there is no guarantee that the upcoming government
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will be any better. The delegations intend to come up with anti-corruption measures that will
insure better government performance in the future.

التصدي للحملة العراقية على حرية التعبير.القضية الأولى:

اللبنانية.معالجة الفساد الممنهج داخل الحكومةالقضية الثانية:

المعارضة.أصواتإسكاتبهدفالعراقيةالحكومةقادتهاالتيالقمعحملةفيالإنسانلحقوقالمتحدةالأمممجلسسيبحث
المحطاتإستهدافوللقوانينالمتوازنغيرالتطبيقفرصةللحكومةيتيحالفضفاضالعقوباتقانونأنالمشاركونيعتقد

فيواسعنطاقعلىالفسادإنتشارالمشاركةالوفودستناقشكماالحكومي.الأداءينتقدمنكلمعاقبةوللمعارضةالإعلامية
أنإلاالإنفجاربعدالحكومةإستقالةورغمالمستشري.الحكوميللفسادبيروتمرفأإنفجارأسبابترجعواللبنانية.الحكومة
فيالحكوميالأداءتحسنلضمانالفسادلمكافحةقوانينوضعالمشاركونيستهدفحالاً.أفضلتكونلنالقادمةالحكومة

المستقبل.

United-الأوبئةمنللإغاثةالمتحدةالأمملجنة Nations Committee for Pandemic Relief

Issue 1: Addressing the possible collision of public health and profit if a coronavirus vaccine is
developed.
Issue 2: Addressing the Need for an Exit Strategy of COVID-19 Measures.

It has long been a predicament for governments to limit pharmaceutical companies’ exploitation
of the ill’s need for a cure. With the coronavirus being a global pandemic, it will be a challenge
for all governments worldwide to regulate the pricing of the cure. Although, it is of equal
importance to attempt to tackle the global effects of COVID-19, such as economic damage.
Unemployment rates are rising, many jobs and services are falling out of interest. Delegates are
to propose balanced solutions to these issues that cater to the economy, the individuals, and
governments.

والأرباح إذا تم تطوير لقاح ضد فيروس كورونا.معالجة التصادم المحتمل بين الصحة العامةالقضية الأولى:

.١٩كوفد-لتدابيرخروجاستراتيجيةإلىالحاجةتلبيةالثانية:القضية

تطويرفإنلذلكالعالمي.المجتمععلىضارةآثارلهيزالولاالقاراتاجتاححيثالعالمتوقففيكورونافيروستسببلقد
الشريفةالمنافسةحثالاقتصادمجاليستطيعهلولكنالأدوية،صناعةفيربحًاشكبلاسيحققكورونالفيروسناجحلقاح
الكورونالفيروسالوقائيةالإحترازاتأدتوقدذاته؟الوقتفيالمستهلكحمايةوضمانالفساد،تدخلدونمنالمصنعينبين
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اللازمةالإحتياطاتأخذمعالإقتصادي،مجالهاتنشيطتعيدأنالدولعلىفيجبأعمالهم،الأشخاصمنالكثيرفقدإلى
للتصدي لفيروس الكورونا.

United Nations High Commissioner for Refugees - اللاجئينلشؤونالمتحدةالأمممفوضية

Issue 1: Addressing ICE’s inhumane treatment of detainees during the COVID-19 pandemic.
Issue 2: How COVID-19 is affecting the lives of refugees fleeing from persecution.

In the United States, migrants are being held in ICE (Immigration and Customs Enforcement)
detention centers. Allegations have been made that officials in ICE force detainees at these
camps to clean up facilities without proper safety equipment during the pandemic.Additionally,
in Libya, migrants are routinely forced to work long hours with no access to water. Many are
raped, tortured, and are dying of malnutrition increasing the risk of the spreading of diseases
among them COVID-19. Delegates will work together to propose solutions to prevent these
abuses against migrants.

.١٩كوفيد-جائحةخلالللمحتجزينوالجماركالهجرةإدارةتمارسهاالتياللاإنسانيةالمعاملةمعالجةالأولى:القضية

الاضطهاد؟منالفاريناللاجئينحياةعلى١٩كوفيد-يؤثركيفالثانية:القضية

فيه أنهمعلى حدود الولايات المتحدة الأمريكية خطاباً صرحواأصدر الأفراد المحتجزون من قبل إدارة الهجرة والجمارك
من نقصالمناسبة )الأقنعة والقفازات وما إلى ذلك(. كما اشتكوامجبرون على تنظيف مرافق الكورونا بدون معدات السلامة

تطوعواقائلاً  إن الأشخاص الذين ينظفون المرافق هم فقط منالنظافة اللازمة ، وقد أنكر مكتب الهجرة والجمارك مزاعمهم
القاتلة لأحدمن أجل مكافحة هذا الوباء. في ليبيا، وبعد الضربة الجويةللقيام بذلك  وأنهم قدموا المعدات اللازمة للمحتجزين

بقية المهاجرين في معسكرات الاعتقال الأخرى. و يجُبرمعسكرات الاعتقال هناك، يشعر الكثيرون بالقلق على مصير
للتعذيبدون الحصول على المياه لعدة أيام، كما أنهم يتعرضونالمهاجرون هناك على العمل لساعات طويلة ، و أحياناً

مستوياتكما يموت الكثير من المهاجرين المحتجزين نتيجة لتدنيوالاغتصاب ويموتون بمعدلات عالية  بسبب سوء التغذية.
النظافة وانتشار الأوبئة..

Committee against Racism and Injustice - والتمييزالعنصريةمكافحةلجنة

Issue 1:Addressing the Need for Alternative Forms of Education for Low Income Students.
Issue 2: Battling the increase of KKK terrorism with the Black Lives Matter movement.
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With the pandemic, many schools have referred to online teaching modes due to safety
precautions. Despite it reducing the risk of transmission, it creates a disparity between social
classes. Delegates must work together and reach solutions that address alternative forms of
education for low income students.  As the Black Lives movement expands, there is an
exponential increase in racism from prejudiced individuals specifically members of the white
exclusive American organization, the Ku Klux Klan. It is up to the delegates to work hand in
hand to fight off this danger.

للطلاب ذوي الدخل المنخفض.تلبية الحاجة إلى أشكال بديلة من التعليمالقضية الأولى:

.حركة حياة السود مهمةمعمحاربة زيادة إرهابي كو كلوكس كلانالقضية الثانية:

أنهإلاالمفاجئ،للظرفجيدحلأنهومعالإنترنت.عبرالتعليمأسلوبالمدارسمنالكثيراعتمدتكورونا،جائحةاثرعلى
فقراً.الأكثرالفئاتمنللطلابمناسبةببدائلالإتيانالقادةعلىالمهممنباتالإجتماعية.الفئاتبينواضحاًتبايناًخلق

لمالتيوKKKمثلبالبيضالخاصةالعنصريةالحركاتفيمضطردإزديادهناكمهمة"،السود"حياةحركةنطاقوبتوسع
على الوفود المشاركة أن تتكاتف لدرء هذه المخاطر.تتوانى عن خلق بيئة عدائية للسود في بعض المناطق الأمريكية.

Social, Humanitarian and Cultural Committee (SOCHUM) - الاجتماعيةالشؤونلجنة
والثقافيةوالإنسانية

Issue 1:Addressing the rise of online public shaming on social media.
Issue 2:Addressing the rise and impact of pejorative terms in today’s society.

Cancel Culture is a trend to call celebrities out for their problematic actions on their social media
platforms. This has become so powerful that within a few viral posts, that can change a person’s
career and ruin their reputations. Additionally, The “Karen” epidemic originated from the “Can I
Speak to Your Manager hairstyle” meme, that referred to entitled white women who believed
they deserve special treatment. With the increase of the Black Lives Matter movement, the
definition has recently morphed into someone that calls the police on innocent POC bystanders
because of their skin colour.

التواصل الاجتماعي.على وسائلالإذلال العلنيمعالجة ظاهرةالقضية الأولى:

في مجتمع اليوم.معالجة صعود وتأثير المصطلحات التحقيريةالقضية الثانية:

سلوكخلفيةعلىغيرهمأوالمشاهيرالناسينتقدحيثالإجتماعيالتواصلوسائلفيشاعمستحدثنمطهيالإلغاءثقافة
تحرمهموضحاياهاعلىليلةويومبينتقضيقويةإلغاءأداةأصبحأنإلىإنتهىوالتصحيحللمحاسبةكأداةبدأماومعين.

حدثكماالخبرمنالتأكددونحتىالشخصياتأحدعلىالقضاءالممكنمنأصبحمؤخراًأخطائهم.منالتعلمفرصةمن

https://context.reverso.net/translation/arabic-english/%D8%AD%D8%B1%D9%83%D8%A9+%22%D8%AD%D9%8A%D8%A7%D8%A9+%D8%A7%D9%84%D8%B3%D9%88%D8%AF+%D9%85%D9%87%D9%85%D8%A9
https://context.reverso.net/translation/english-arabic/public+shaming#%D8%A7%D9%84%D8%A5%D8%B0%D9%84%D8%A7%D9%84+%D8%A7%D9%84%D8%B9%D9%84%D9%86%D9%8A
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غيرأنهالاحقاًإتضحبالإغتصابإتهاماتخلفيةعلىللإلغاءتعرضتعندماشهرتهاأوجفيكانتالتيمارتينيزلميلاني
البعضيتقاذفحيثالتحقيرمفرداتوانتشارحدةتصاعدتقريب،مستوىوعلىوقع.قدكانالأذيلكنصحيحة،

ذلكأدىقدوالأبيض.أوالأسوداللونذويمنللأشخاصالإزدراءعلىتنطويأوعنصريةطبيعةذاتمصطلحات
لصعودي حركات مثل "حياة السود مهمة".

Specialized Councils:

The Archives - المحفوظاتمجلس

Issue 1: Addressing the tragedy which is the late princess of Wales’ untimely death.
Issue 2: Resolving the enigma which is the Roswell Incident.

On August 31st, 1997 Diana, the late Princess of Wales was involved in a car accident which
resulted in her untimely death. Though the English royal family mourned her death publicly, was
it just a facade? Similarly, the US Army air force issued a public release stating they’d recovered
a “flying disc” but then quickly dismissed it. This became known as ‘the Roswell UFO incident’.
The archives will investigate what really happened on both of those mysterious days.

الراحلة.معالجة مأساة الموت المفاجئ لأميرة ويلزالقضية الأولى:
حل اللغز الذي هو حادثة روزويل.القضية الثانية:

ديانا.الأميرةبموتالأولالموضوعيتعلقالحقيقة.لإثباتنوعهامنالفريدة"المؤامرات"حلعلىالمجلسسيركز
،تحقيقفتحعلىالشرطةإجباررغموواجهة؟مجردكانتفهل،علناًموتهاعلىالإنجليزيةالمالكةالعائلةحزنمنبالرغم

حيث"روزويل"،بحادثةالخاصاللغزحلالثانيةالمسألةوتناقشجريمة.ليسوحادثاًكانوفاتهابأنالنهايةفيحكموافقد
وجدوابماالعالمتخبرعلنياًبياناًالأمريكيللجيشالجويةالقواتأصدرتالحادث،وبعدباستمرار.القضيةتغيرت"حقائق"

التيالقصةأنوزعمتادعاءاتهاالجويةالقواتعكستأعوام،عدةمروربعدتصريحاتهم.عنبسرعةتراجعواثمومن
لكشف الحقيقة واثبات وجود الكائنات الفضائية .ألفوها سابقاً كانت مزيفة. إن الأمر متروك للمندوبين


